
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

21 Juni 2021 kl 17.30 via Videolänk 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Caroline Prabert, Gustaf Lindskog,            

Karin Wennström, Yen Ly-Huynh 

Ej närvarande: Britta Unander-Scharin, Ann-Louise Abbestam, Lena Elisson 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 
förklarade mötet öppnat.  

 
2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 
3. Föregående protokoll från 24 maj godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Karin Wennström, jämte 
ordföranden att justera dagens protokoll. 

 

5. Möte med kommunen – Nästa möte med kommunen är bokat den 9 juli 
kl 13.00. Gunnar, Karin och Gustaf går till kommunhuset för ett fysiskt 

möte.  
 

Frågor att ta upp med kommunen: 
a. Skötsel av strandängarna. De har sagt de endast gör punktinsatser, 

för att gynna mångfalden, men vi tänker både på fästingproblem, 
parkslide vi hittat (och meddelat dem), mycket tysklönn etc som också 

är invasiva, har tagit fäste. Gunnar har tidigare fotat flera ställen som 
borde åtgärdas som punktinsats, och givit fotona till kommunen. 

b. Sandflykten. Vi vill höra vad status är angående stränderna. 
Karin talade med en Malenbo som föreslog man skulle ta upp ett hål 

genom den fasta delen av Tångbryggan (stendelen) för att öppna 
flödet mellan den östra och västra delen av stranden och på så vis 

fördela sanden bättre. Vi tar upp detta förslag på mötet. 
c. Skötsel av boulebanan, någon har rensat fint där för ett antal 

veckor sedan. Kan vara kommunen, eller någon annan.  

d. Trafiken på strandpromenaden – vad är status på olika åtgärder för 
att minska mopeder och andra motorfordon som framförs alltför 

snabbt 
e. Utegym för äldre. Anne-Louise lovade oss före dagens möte att titta 

lite på detta och återkomma till oss före mötet med kommunen. 
f. Skötsel av parken kring portalen 

g. Renovering av byggnaderna i Hafsbadsparken (paviljong etc) 



h. Tennisplanket vi tidigare diskuterat med dem, vad är status? 

i. Kungsbergsvägen från Galters väg och uppåt – avsaknad av trottoar 
eller annan avdelning för att göra gångtrafiken säkrare. 

j. Papperskorg på Galters väg försvunnit.  
k. Gatlykta önskas av medlem, i gränden mellan Galters väg och 

Hallvägen. 
l. P-böter. Det vi har från tidigare är detta som Caroline skrev i 

minnesanteckningarna från förra mötet med kommunen: Parkering i Malen, 
vilka regler gäller? Förra sommaren fick många parkeringsböter då de parkerat till synes korrekt 
på gatan utanför sina egna hus, men då två hjul stått på gräsremsan (eller dylikt) utanför en 
tomt, har det räknats som terräng, och regeln har varit att det inte är tillåtet. Det som däremot 
är tillåtet är att stå på asfalten utanför den remsan, men då tycker vi i Malenbo att man ofta står 
så långt ut i vägen att framkomligheten blir sämre för framför allt större fordon. Vi frågade om 
man diskuterat dessa regler. Marie och Hans svarade att man diskuterat dels att ändra till att 
parkering bara är tillåten på ena sidan av en väg, eller att ändra regeln så att det blir tillåtet att 
parkera med två hjul utanför asfalten då det finns en remsa där. Man har beslutat att tillåta 
parkering med två hjul utanför asfalten. Bra beslut tyckte vi. 

Vi vill ändå ta upp och ställa frågan om det finns något skriftligt från 

kommunen att meddela våra medlemmar. 
 

6. Årsmötet 
 Årsmötet är bokat torsdagen den 5 augusti kl 18.30 i kommunhuset. Vi 

kommer ha ett fysiskt möte i år med föranmälan. Vi tar bara in så 
många som får plats i sessionssalen, så att man kan sitta med 

rekommenderat säkerhetsavstånd. 
 Talare: 

Backahill (Erik Paulssons bolag) som står för de flesta byggprojekten i 
Båstad. Caroline har kontaktat dem och väntar på bekräftelse från 

Fredrik Henrysson som är ansvarig för Båstadsprojekten. 
Karin har fått bekräftat att Stadsarkitekt och samhällsbyggnadschef 

Roger Larsson kan komma och tala. 

 Caroline har skrivit en preliminär inbjudan och gör den färdig så fort 
hon fått bekräftelse från Backahill. 

 Utskrift av inbjudan delas upp på Yen och Caroline, samt troligen 1/3 på 
biblioteket som då medför en kostnad. 

 Caroline ordnar karta för var och en av oss som har tid att dela ut 
inbjudan i postlådorna. Inbjudan och karta hämtas hos Caroline 

måndagen den 12 juli. 
 Gunnar tar kontakt med Bjäre Nu för att få in en annons, såsom vi fick 

förra året, och Karin ordnar något på Facebooksidan ”det händer i 
Båstad” 

 Gunnar gick igenom underlaget för valen och omvalen i styrelsen. 
Martin Widin har bekräftat att han kan tänka sig ta över rollen som 

kassör samt Kjell Frunk har bekräftat att han gärna ställer upp som 
suppleant. Vi tar med det för godkännande på årsmötet. 

 Gunnar skriver ihop en årsberättelse och sänder till oss för 

genomläsning.  
 Yen sammanställer budgeten och ger till revisionerna för kontroll. 

 Vi diskuterade medlemsavgiften och beslutade behålla 150 kr. 
 

 



7. Avtalet Stensåbron 

Gunnar har sänt iväg ett brev till kommunen med förklaring varför vi 
önskar säga upp det orimliga avtalet. Svaret han fick tillbaka var dock 

negativt.  
 

Gustaf föreslog då att hans far, tillika föreningens revisor Peter Lindskog, 
som är advokat, kan titta på det och se vilka juridiska rättigheter vi har. 

Gunnar sänder avtalet till Gustaf. 
 

8. Bjäre NU 
Gunnar tar kontakt med dem igen för att se om en kort intervju kan 

komma till stånd inom kort. 

 
9. Att göra lista: 

Gunnar – skriver årsberättelsen, samt sammanställer vallängden 
Yen – sammanställer budgeten och lämnar till revisorerna 

Caroline – skriver inbjudan, så fort talaren från Backahill svarat. 
Caroline och Yen – ombesörjer utskrift 

Caroline – skriver ut kartor och delar upp områden. 
Alla – hämtar inbjudan hos Caroline den 12 juli och delar ut i ett tilldelat 

område senast den 21 juli. 
Gunnar – kontaktar Bjäre Nu och bestämmer tid för intervju. 

Gunnar – frågar Bjäre Nu om annons för årsmötet, samt sätter in annons 
även i NST. 

Karin – lägger in en blänkare om årsmötet även på Facebooksidan ”det 
händer i Båstad” 

Gunnar – sänder Stensåbrohandlingarna till Gustaf som diskuterar dem 

med Peter Lindskog. 
Anne-Louise – ger underlag till oss om utegymmet inför mötet med 

kommunen 9 juli. 
 

 
10. Nästa möte – Nästa möte blir efter årsmötet. 

 
11. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

 

Båstad den 22 Juni 2021 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Karin Wennström       Gunnar Ericsson, ordförande  


